



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2021-51**

under the

**EDUCATION ACT
(O.C. 2021-194)**

Filed July 22, 2021

1 *Section 22 of New Brunswick Regulation 2001-48 under the Education Act is repealed and the following is substituted:*

22 The following school districts are prescribed for the purposes of subsection 36.2(3) of the Act:

- (a) Anglophone North School District;
- (b) Anglophone East School District;
- (c) Anglophone South School District;
- (d) Anglophone West School District;
- (e) Francophone nord-ouest school district;
- (f) Francophone nord-est school district; and
- (g) Francophone sud school district.

2 *Section 25 of the Regulation is amended by adding after subsection (2) the following:*

25(3) Despite paragraph (1)(a), the District Education Council elected in 2021 shall hold its first regular meeting during the month of August of the same year.

3 *Subsection 29(1) of the Regulation is amended by striking out “if any,”.*

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2021-51**

pris en vertu de la

**LOI SUR L'ÉDUCATION
(D.C. 2021-194)**

Déposé le 22 juillet 2021

1 *L'article 22 du Règlement du Nouveau-Brunswick 2001-48 pris en vertu de la Loi sur l'éducation est abrogé et remplacé par ce qui suit :*

22 Aux fins d'application du paragraphe 36.2(3) de la Loi, les districts scolaires suivants sont prescrits :

- a) le district scolaire Anglophone North;
- b) le district scolaire Anglophone East;
- c) le district scolaire Anglophone South;
- d) le district scolaire Anglophone West;
- e) le district scolaire francophone nord-ouest;
- f) le district scolaire francophone nord-est;
- g) le district scolaire francophone sud.

2 *L'article 25 du Règlement est modifié par l'adjonction de ce qui suit après le paragraphe (2) :*

25(3) Par dérogation à l'alinéa (1)a), le conseil d'éducation de district élu en 2021 doit tenir sa première réunion ordinaire au cours du mois d'août de la même année.

3 *Le paragraphe 29(1) du Règlement est modifié par la suppression de « le cas échéant, ».*

4 *This Regulation comes into force on August 1, 2021.*

4 *Le présent règlement entre en vigueur le 1^{er} août 2021.*

QUEEN'S PRINTER FOR NEW BRUNSWICK © IMPRIMEUR DE LA REINE POUR LE NOUVEAU-BRUNSWICK
All rights reserved/Tous droits réservés